
In de VR van 24 oktober is de vraag van ELsss aan de orde gekomen of het verstandig is met de 
stijgende rentes een lening van € 10 miljoen aan te gaan.(voorgenomen lening in 2024).

Hierbij het antwoord van het college:

In de wet FIDO en in ons treasurystatuut staat dat de gemeente financiering mag aantrekken enkel 
ten behoeve van de uitoefening van de publieke taak. 

Het staat de gemeente dus vrij om leningen aan te trekken indien dit voor het uitvoeren van de 
bedrijfsvoering of het financieren van investeringen nodig is. Een lening aanvraag hoeft voor de bank 
niet specifiek onderbouwd te worden. 

Wanneer uit onze liquiditeitsbegroting blijkt dat er financiering noodzakelijk is dan wordt er een 
lening aangetrokken. De rentefactor speelt hierbij een rol. De rente is in 2022 (door alle 
ontwikkelingen in de wereld) met circa 3% gestegen en zit momenteel rond de 3,5%. Niemand kan 
inschatten wat de renteontwikkeling de komende jaren doet. Als deze verder stijgt dan is het gunstig 
om nu extra te lenen, als de rente daalt dan is het ongunstig om nu extra te lenen. Achteraf kan pas 
beoordeeld worden of dit wel of niet verstandig is geweest. 

Ter vergelijk vorig jaar hebben we een lening van 25 miljoen Euro voor 20 jaar afgesloten tegen een 
rente van 0,265%. In dit perspectief is de huidige rentestand verre van gunstig.

Kortom, het is mogelijk om extra geld te lenen, of het financieel voordelig is, is onzeker. Gelet hierop 
zijn wij op dit moment niet voornemens om vroegtijdig extra leningen aan te gaan.


